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ΘΕΜΑ: «Ανανέωση συμβάσεων διαρκείας ορισμένου χρόνου φυλάκων
σιδηροδρομικών διαβάσεων ΟΣΕ»

Κύριε Υπουργέ,

Βάσει συμβάσεως του ΟΣΕ μέσω ΑΣΕΠ και προ ενός έτους, προκηρύχθηκε δια
συμβάσεως ορισμένου χρόνου διαρκείας ενός έτους πρόσληψη 165 ατόμων σε θέσεις
φυλάκων ισόπεδων διαβάσεων (ΦΙΔ) με αρκετούς εξ αυτών τοποθετηθέντες στην
Περιφέρεια Έβρου. Οι εν λόγω συμβασιούχοι - φύλακες της φυλασσόμενης ισόπεδης
διάβασης του ΟΣΕ (πασάζο), πριν ξεκινήσουν να αναλάβουν τα καθήκοντά τους,
εκπαιδεύτηκαν καταλλήλως. Η σύμβασή τους λήγει προσεχώς και όπως
πληροφορήθηκαν οι εν λόγω εργαζόμενοι, ο ΟΣΕ προτίθεται, μέσω απευθείας
ανάθεσης, να αναθέσει τη φύλαξη των ισόπεδων διαβάσεων σε ιδιωτική εταιρεία
σεκιούριτι.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως ανανεώσετε τις τρέχουσες συμβάσεις ορισμένου χρόνου διαρκείας
των φυλάκων ισόπεδων διαβάσεων (ΦΙΔ) του ΟΣΕ, λαμβάνοντας υπόψη σας ότι
κατέχουν την απαραίτητη εμπειρία και τις ανάλογες γνώσεις κατόπιν της κατάλληλης
εκπαίδευσης που έλαβαν και με δεδομένο ότι η προοπτική ανανέωσης των εν λόγω
συμβάσεων θεωρείται ευδοκίμως η πιο συμφέρουσα επιλογή του ΟΣΕ;
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